



**FARMOSA** 古城假期旅游(新)有限公司  
**HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD** TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

**TOUR TEL:** (65) 6534 1133 **FAX:** (65) 65342888 **TICKETING TEL:** (65) 65341234 **FAX:** (65) 65343786

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

# 5D4N SKY MIRROR & BLUE TEARS + MALACCA

## 天空之境 / 蓝眼泪 / i-City / 马六甲

出发日期: 11月20, 27 & 12月4, 11, 18, 25

每人团费 (SGD\$)	四人一房 (QUAD / TWIN)	两人一房 (TWIN / TWIN)	小孩不加床 (3-11岁)
		<b>\$428</b>	<b>\$448</b>



- TOUR HIGHLIGHTS 旅游亮点:**
- SKY MIRROR 天空之境
  - BLUE TEARS 蓝眼泪
  - SEAFOOD PLATTER 海鲜拼盘
  - HOTPOT 火锅晚餐
  - SUNWAY PYRAMID 双威金字塔
  - I-CITY LED 灯树
  - TOUCH CITY MALACCA 马六甲文化圣城
  - NYONYA LUNCH 娘惹午餐
  - SUCKLING PIG DINNER 乳猪晚餐
  - EXPERIENCED TOUR GUIDE 全程专业导游





**DAY 01 : SINGAPORE – BAGAN SUNGAI BURUNG**

**第一天：新加坡 - 峇眼拿督天空之境**

0900pm assemble at People's Park Centre Taxi Stand for your departure to Malaysia. After immigration clearance, continue to Bagan Sungai Burung.

Overnight on coach.

我们将于晚上 9:00pm 集合于珍珠大厦德士站, 往霹雳双武隆渔村出发, 愿你在巴士上有个好梦.

**DAY 02 : BAGAN SUNGAI BURUNG**

**(BREAKFAST / SEAFOOD PLATTER LUNCH / SEAFOOD HOT POT DINNER)**

**第二天：峇眼拿督天空之境**

**(早餐 / 海鲜午餐 / 火锅晚餐)**

Arrival at Bagan Sungai Burung. Proceed for hotel check-in. Enjoy breakfast at fishing village and freshen up. Departure to Sky Mirror tour, enjoy seafood platter in Jetty HaiYong Seafood Restaurant. Continue visit to small fishing village with the buggy car. After Seafood Steamboat dinner, we continue to Blue Tear Tour and proceed back to homestay for supper.

「天空之境」位于沙沙兰渔村 (Sasaran) 对外的海域。抵达目的地, 当水退至 0.5 米, ; 旅客们就可以在海面上拍摄珍贵作品. 午餐将享用' 超级海鲜大拼盘', 试试从鲜的原味. 之后在民宿稍作休息. 晚餐当然少不了海鲜火锅. 之后将由资深的环岛旅游团队带您搭船出海去追泪. 蓝眼泪是天然的浮游生物, 所以每天船长都要以当天的风向去判断那里的出现率最高.

**DAY 03 : BAGAN SUNGAI BURUNG – SHAH ALAM**

**(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

**第三天：峇眼拿督 - 莎阿兰**

**(早餐 / 午餐 / 晚餐)**

After breakfast we depart to Shah Alam. Enjoy your unique lifestyle adventure shopping experience in Sunway Pyramid. Check in to the hotel and freshen up. We proceed to visit I-City, i-City Shah Alam is a stunning 72-acre theme park that's well-frequented for its nightly colourful display of LED-lit attractions as well as exciting rides and unique museums.

早餐后, 办好退房手续. 我们出发到雪兰莪首府-莎亚南. 我们会在双威金字塔逗留, 让大家享有' 虾拚'的时间. Shah Alam 最出名的景点当然就是 I-City 啦! 到了晚上, 公园里的 LED 灯树会开启五彩缤纷的灯光, 看起来超梦幻!

**DAY 04 : SHAH ALAM – MALACCA**

**(BREAKFAST / NYONYA LUNCH / DINNER)**

**第四天：莎阿兰 - 马六甲**

**(早餐 / 娘惹午餐 / 晚餐)**

After breakfast we depart to Malacca, enjoy Nyonya Lunch at local restaurant. Continue visit to The Touch City, transitioned from a Fengshui Garden to a Chinese Cultural Park, aiming to pass down the knowledge and philosophies from the past to respected customers. Transfer to hotel for check in. Dinner at local restaurant. Thereafter, transfer to Jonker Street Night Market.

早餐后, 办好退房手续. 我们即将前往马来西亚古城之称' 马六甲' 出发. 来到' 文化圣城' 这地方有着非常丰富的历史文化. 这是个可以让大家更了解中国风水和中国文化还有拍照的地方. 之后我们前往酒店, 稍作休息后再去享用晚餐. 之后我们将在鸡场街逗留一些时间, 让大家可以逛逛夜市.

**DAY 05 : MALACCA – SINGAPORE**

**(BREAKFAST / LUNCH / SUCKLING PIG DINNER)**

**第五天：马六甲 - 新加坡**

**(早餐 / 午餐 / 乳猪晚餐)**

Breakfast at hotel and check out for the hotel. Proceed Malacca city tour – visit to Baba Charlie's Kuih Shop, Christ Church, Dutch Square, local products shop & photo stop at the Floating Mosque. Having lunch at local restaurant and depart to homebound journey.

早餐后, 办好退房手续. 前往马六甲文化之旅, 景点包括当地著名的' 娘惹' 糕点档口. 荷兰红屋和广场, 土产店等等. 我们还会在海峽清真寺稍作逗留拍照打卡. 之后我们会在沿途的餐厅享用午餐. 之后再启程返回家园.

**FARE INCLUDES** (min 30 pax to go):

1. Transportation by DELUXE COACH
- 2.1 Night Accommodation at NINE ISLAND HOMESTAY (Quad or Twin Room Only)
- 3.1 Night Accommodation at BEST WESTERN I-CITY, Shah Alam or similar (Twin Room Only)
- 4.1 Night Accommodation at NOVOTEL MALACCA or similar (Twin Room Only)
5. Meals: 04 Breakfast, 04 Lunch, 04 Dinner
6. Sightseeing Tour As Per Itinerary
7. Service of An Experienced Local Tourist Guide

**FARE EXCLUDES:**

- Travel Insurance.
- Recommended Tipping to Tour Guide and Driver: SGD \$10 Per Pax